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Spreeklijn slachthuizen

• In veel landen blijkt dat in slachthuizen hoge percentages

besmette medewerkers en dat is zorgwekkend

• Na incidenten in verschillende landen bleken ook enkele

Nederlandse slachthuizen een hoog percentage besmette

medewerkers te hebben We hebben hierover meermaals

met de Kamer gesproken Eerder deze week zijn

verschillende moties aangenomen die de minister van LNV

nu ten uitvoer zal brengen

• Deze week hoorden we de berichten uit Duitsland waar een

enorm slachthuis ervoor zorgde voor een lokale lockdown

We hopen dat dergelijke maatregelen in Nederland niet nodig

zullen zijn en werken er hard aan om dit te voorkomen

• Weten we hoe dit komt

• Daar hebben we wel vermoedens van waarschijnlijk is het

een combinatie van de arbeidsomstandigheden werken in

koude ruimtes waar hard gepraat moet worden en de woon

en vervoerssituatie van de arbeidsmigranten die in de

vleesverwerkende industrie werken

• Maar echt harde wetenschappelijke bewijzen hebben we nog

niet Daarom wordt het RIVM ingeschakeld om beter inzicht

te krijgen in de oorzaken achter deze besmettingshaarden

• Wat doen we in de tussentijd om te zorgen dat er geen

nieuwe uitbraken komen

• De slachterijen die het betreft hebben maatregelen genomen

om verdere besmettingen te voorkomen Het beeld is dat
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inmiddels in de hele sector het kwartje gevallen en dat er

flink is aangescherpt Er zijn overigens ook bezoeken

gebracht aan bedrijven waar alles prima in orde was

• De veiligheidsregio s werken momenteel een plan van aanpak

uit dat zowel preventief als bij incidenten moet zorgen voor

een stevige respons van alle overheden Zo zijn bijvoorbeeld

inspecties NVWA en Inspectie SZW betrokken

• Daarin is er uiteraard een stevige rol weggelegd voor de GGD

en die risicogericht testen uitvoeren

• Deze aanpak is ook gericht op andere risico sectoren

• Ik verwacht dat het veiligheidsberaad aanstaande maandag

akkoord geeft op dat plan van aanpak


